



RECEIVED MAR 25 2021

FINLAYSON & SINGLEHURST
225 Metcalfe Street
Suite 700
Ottawa
ONTARIO K2P 1P9

Date	23 mars/Mar 2021
Votre référence - Your reference	
Numéro de dossier - File number	1925429

Attention: Peter J. Pribil

Requérant - Applicant:
Rishon Enterprises Inc.

Marque de commerce - Trademark
ADDALOCK

AVIS D'APPROBATION

Conformément à l'article 37 de la *Loi sur les marques de commerce*, la présente demande a été approuvée et sera annoncée sur le site Web de l'Office de la propriété intellectuelle du Canada.

Vous trouverez ci-joint une feuille de vérification des renseignements qui figureront dans l'annonce; veuillez en prendre connaissance. Si vous constatez la présence d'erreurs ou d'anomalies, veuillez en informer le plus rapidement possible l'examineur dont le nom est indiqué ci-dessous.

Veillez prendre note : Si vous recevez, à l'égard de la présente demande, une facture de la part d'une entité autre que l'Office de la propriété intellectuelle du Canada ou d'une personne autre que votre agent de marques de commerce, veuillez communiquer avec le Centre de services à la clientèle au 1-866-997-1936 (ou au 819-934-0544 pour les appels internationaux) ou avec votre agent de marques de commerce avant de donner suite à cette facture. L'OPIC a été avisé que des entreprises du secteur privé semblent, à plusieurs reprises, avoir sollicité le paiement de droits à l'égard de demandes canadiennes d'enregistrement de marque de commerce.

Registraire des marques de commerce
Registrar of Trademarks

Contact: Ed Clayman
Section de l'examen / Examination Section
819-921-0953

APPROVAL NOTICE

Pursuant to section 37 of the *Trademarks Act*, this application has been approved for advertisement on the website of the Canadian Intellectual Property Office.

A proof sheet containing the information that will appear in the advertisement is attached for your review. Should you find errors or discrepancies, please inform the examiner identified below as soon as possible.

Please Note: If you receive an invoice concerning this application from anyone other than the Canadian Intellectual Property Office or your trademark agent, please contact either the client service centre at 1-866-997-1936 (or 819-934-0544 for international calls) or your trademark agent prior to responding. The Office has been made aware of several incidents of what appear to be fee solicitations from private sector companies with respect to Canadian trademark applications.

APPL'N No./No DEM. 1 925 429

APPROVED/APPROUVÉE

**FILING DATE/DATE DE PRODUCTION:
PRIORITY FILING DATE/DATE DE PRIORITÉ DE PRODUCTION:**

**16 oct/Oct 2018
(see below/voir ci-dessous)**

APPLICANT/REQUÉRANT:

Rishon Enterprises Inc.
1601 Bayview Avenue, Suite 43553
Toronto
ONTARIO
M4G 4G8

AGENT:

FINLAYSON & SINGLEHURST
225 Metcalfe Street
Suite 700
Ottawa
ONTARIO K2P 1P9
ATTENTION: Peter J. Pribil

TRADEMARK DETAILS/DÉTAILS DE LA MARQUE DE COMMERCE

ADDALOCK

GOODS/PRODUITS:

6 portable metal locks for doors, metal locks for doors.

CLAIMS/REVEDICATIONS:

Used in CANADA since at least as early as May 19, 2003 on goods.

Priority Filing Date: April 18, 2018, Country or Office: UNITED STATES OF AMERICA, Application No: 87/881,999 in association with the same kind of goods.

Used in UNITED STATES OF AMERICA on goods.

Filed in UNITED STATES OF AMERICA on April 18, 2018 under No. 87/881,999 on goods.

Action	Date	BF	Comments/Commentaires
filed/produite	2018/10/16		
created/créé	2018/10/17		
formalized/formalisée	2018/10/19		
translation requested/traduction demandée	2018/10/23	2018/11/14	

APPL'N No./No

1 925 429

Action	Date	BF	Comments/Commentaires
translation received/traduction reçue	2018/10/31		
search recorded/recherche enregistrée	2021/03/17		
approved/approuvée	2021/03/23		APPROVED BY PROGRAM EX200M1
approval notice sent/avis d'approbation envoyé	2021/03/23		APPROVED BY PROGRAM EX200M1